
Potit-debatten på Dax18 ble til potetmos.

Potitministeren vil få opp selvforsyningsgraden og vil legge toll på import av 
potit. FrP peker på at da blir det rom for å øke prisen på den norske potiten. den 
blir dyrere.  Potitministeren holdt på sitt.
Fra bonden og til forbruker er det flere ledd som skal ha betalt. Bl.a. for å  
pakke og levere varen til butikk. Pakkes importpotit i Norge? 
Disse forholdene, dvs. prosessen frem til varen er i butikken ble ikke belyst i 
debatten! Avkastning, fortjeneste er et element i problemstillingen. 
Hvorfor er importpotiten billigere til forbruker enn den fra bonden? Hvor 
pakkes importpotiten, i utlandet eller i Norge? 

Hvis man vil øke volumet av norskprodusert potit så må den bli billigere til 
forbruker enn importpotit! Man kom aldri dit i Dax18 diskusjonen.
Hvor viktig er nå dette egentlig? Potit er vel heller ikke en nødvendig 
ingrediens i en fullverdig middag?.  

Potit toll var et godt forsøk men ingen løsning på problemet!   Som er å 
redusere kostnadene ved norsk matproduksjon i konkurranse med import.  
Bondens betaling er ikke problemet! 


